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STK’LAR 15 TEMMUZ İÇİN TEK SES OLDU  

15 Temmuz 2016 tarihinde Ülkemizin maruz kaldığı hain darbe girişimine birlikte 

karşı koymuş, devletin ve milletin varlık mücadelesinin içinde almış, Türkiye’nin 

üreticileri, esnafları, müteşebbisleri ve çalışanlarının temsilcisi olan HAK-İŞ, TESK, 

MEMUR-SEN, T.KAMU-SEN, TİSK, TÜRK-İŞ ve TOBB’un Tarsus’taki temsilcileri 13 

Temmuz 2017 Perşembe günü saat 11:00’da Tarsus Ticaret Borsası ile Tarsus 

Ticaret ve Sanayi Odasında bir araya gelerek “Ortak Basın Açıklaması”nı yapmıştır. 

 

Basın açıklaması; 

15 TEMMUZ’U ASLA UNUTMAYACAĞIZ, UNUTTURMAYACAĞIZ 

“GÜCÜMÜZ MİLLİ İRADE, HEDEF BÜYÜK TÜRKİYE” 

 

 Değerli Basın Mensupları, 

Türkiye’nin sivil toplumunu temsil eden; Türkiye-AB Karma İstişare Komitesi Türkiye 

kanadı olan; 

Türkiye İsci Sendikaları Konfederasyonu (TÜRK-İŞ), 



Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK), 

Memur Sendikaları Konfederasyonu (MEMUR-SEN), 

HAK- İşçi Sendikaları Konfederasyonu (HAK-İŞ), 

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB), 

Türkiye İşveren Sendikaları Konfederasyonu (TİSK), 

Türkiye Kamu Çalışanları Sendikaları Konfederasyonu (Türkiye KAMU-SEN), 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) olarak buradayız. 

Bu masada oturan demokrasi sevdalısı kurumlar olarak, bu ortak açıklamayı 81 ilde 

aynı anda yapıyoruz. 

Tarihimizin en zor günlerinden biri olan 15 Temmuz’un yıldönümüne giriyoruz. 

 

İki hafta boyunca, farklı etkinliklerle, hazırladığımız afişlerle ülkemizin tamamında 15 

Temmuz ruhunu canlı tutacağız. 

15 Temmuz’u unutmayacağız, unutturmayacağız. 

15 Temmuz’un Türkiye için bir milat olduğuna inanıyoruz. 

Çünkü bu alçak saldırı, darbenin ötesinde bir işgal girişimiydi. 

15 Temmuz, İstiklal Harbinden bu yana ülkemizin karşılaştığı en büyük tehlikeydi. 

O gece Fetullahçı terör örgütü, “devleti” ele geçirmeye, milleti tahakküm altına 

almaya kalkıştı.  

Darbe girişiminin asıl amacı; ülkemizi tarihimizde görülmemiş bir kaosa sürüklemek, 

kardeş kavgası başlatmak ve Türkiye’yi iç savaş ortamına sokmaktı. 

Darbe teşebbüsünün nihai amacı; Türkiye Cumhuriyetini bir daha ayağa 

kalkamayacak duruma düşürmekti. 

Allah’a şükürler olsun Milletimiz, cesareti ve feraseti ile bu belayı, bu fitneyi durdurdu. 

Milletimiz demokrasimize ve özgürlüğümüze kasteden bu saldırı karşısında dik 

durdu, canı pahasına değerlerini savundu. 

Bu masadaki kuruluşlarının tamamı da, ilk andan itibaren, devletimizin ve milletimizin 

yanında yer aldı. 

Başta Cumhurbaşkanımız olmak üzere, Gazi Meclisimiz, Başbakanımız, siyasi 

partilerimiz, milletimiz, sivil toplum kuruluşlarımız ve medyamızın kararlı duruşuyla bir 

destan yazdık. 



Haince planlanmış darbe girişimini savuşturan milletimizin önünde saygıyla 

eğiliyoruz. 

15 Temmuz’da Türkiye, en zor demokrasi sınavını büyük başarıyla vermiştir. 

Demokrasimizin, hiçbir kaba kuvvete teslim olmayacak kadar güçlü olduğunu 

herkese gösterdik. 

Milletimiz darbeye karşı durarak şunu açık şekilde ilan etmiştir. “Türkiye Cumhuriyeti 

devletini Milletin iradesi dışında hiçbir güç yönetemez.” 

Bu, dünyaya örnek olacak bir tavırdır. 

Elbette bunun için büyük bir bedel ödedik. 

Darbe girişimine karşı verdiğimiz bu mücadelede, 250 vatandaşımız şehit oldu. 

2301 vatandaşımız gazi oldu. 

Şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyoruz. Gazilerimizi şükranla anıyoruz. 

Milletimiz onları daima minnetle ve rahmetle anacaktır. 

Dünyada çok az millet bu bedeli ödeyebilir. 

Siyasi görüşü fark etmeksizin Türkiye’nin geleceğine sahip çıkan 15 Temmuz 

ruhudemokrasinin sigortasıdır. 

Bir daha böyle hain girişimlerin yaşanmaması için FETÖ ile mücadele her alanda 

etkin ve kararlı şekilde sürdürülmelidir. 

Yargı kurumları, darbecilere ve onların destekçilerine hak ettikleri en ağır cezayı 

vermeli, milletimizin vicdanını rahatlatmalıdır. 

 

Değerli basın mensupları, 

En az 15 Temmuz kadar, darbe girişiminden sonrası da, ülkemiz açısından zorlu bir 

süreç oldu. 

Darbe girişimi sonrası toplum büyük bir travma yaşadı. 

FETÖ, yalan haberlerle yurt dışında ülkemiz aleyhine karalama kampanyaları yürüttü. 

Ekonomimiz de bu saldırıdan olumsuz etkilendi. 

Allah’a şükür, birlik ve beraberliğimiz sayesinde bunların hepsini de kısa sürede 

atlattık. 

Hükümetimizin bizlerle istişare içinde aldığı önlem ve yaptığı reformlarla hızla 

toparlandık. 



Daha darbe girişiminin üzerinden bir yıl geçmeden ekonomide yüzde 5’lik büyümeyi 

yakaladık. 

İstihdam rekorları kırdık. Bu yılın ilk altı ayında tam 1 milyon 200 bin insanımıza yeni 

istihdam sağladık. 

İhracatımızı rekor düzeyde arttırmaya başladık. 

Yabancı yatırımcıların güvenini yeniden kazandık. 

Çok açık ifade ediyoruz ki, Türkiye dünyanın en zor stres testinden başarı ile 

çıkmıştır. 

Emin olun bizim son bir yılda yaşadıklarımızı başka bir ülke yaşasaydı bir daha 

ayağa kalkamazdı. 

Ama biz dimdik ayaktayız.  

Böyle bir coğrafyada, en zor koşullar altında hiç kimsenin yapamayacağını yaptık. 

Ama rehavete kapılmayacağız. 

Yapacak daha çok işimiz, büyük hedeflerimiz var. 

 

 15 Temmuz sonrası toparlanma sürecini tamamladık. 

Şimdi yeni bir atılım sürecini başlatmamız gerekiyor. 

Ayağımızdaki prangayı çözdük, şimdi koşma zamanı. 

Büyümede, istihdamda, ihracatta yeni rekorlar kırmalıyız. 

Vatandaşlarımızın refah seviyesini daha da arttırmalı, demokratik kazanımlarımızı 

güçlendirerek ileriye taşımalıyız. 

Bütün bunlar için ortak akılla ve istişare içinde, yeni bir reform süreci başlatmalıyız. 

 

Buradan yurt dışındaki dostlarımıza da sesleniyoruz. 

Aldığı yaraları saran milletimiz, bu büyük demokrasi sınavının birinci yılında bütün 

dostlarını yanında görmeyi arzulamaktadır. 

Dostlarımızı iftira kampanyalarına değil, gerçeklere kulak vermeye, buna göre tavır 

almaya davet ediyoruz. 

FETÖ ile mücadelede dost ve müttefik devletlerin de desteklerini bekliyoruz. 



Kaynağı ne olursa olsun darbe ve terör bir insanlık suçudur. Ancak birlikte çalışırsak 

daha iyi bir gelecek inşa edebiliriz. 

Bizler ülkemiz ve milletimiz için şimdi daha büyük bir azimle çalışacak ve Türkiye’yi 

büyük hedeflerine taşıyacağız. 

Üzerine basarak bir kez daha ifade ediyoruz: Türkiye’nin sivil toplumu olarak, 15 

Temmuz’u asla unutmayacağız, unutturmayacağız. 

Ülkemizin geleceğini inşa ederken yaşadıklarımızdan aldığımız dersler bize ışık 

olacak. 

Biz bu ülkenin geleceğinden umutluyuz. 

Gücümüz milli irade, hedefimiz büyük Türkiye. 

Hepinizi saygıyla selamlıyoruz. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



TOBB AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI YAPILDI 

Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği 

(TOBB) Akdeniz 

Bölge Toplantısı 

TOBB Başkanı  

M. Rıfat 

Hisarcıklıoğlu’nun 

ev sahipliğinde 

gerçekleştirildi. 

Bölge’deki oda ve 

borsaların 

başkanları ve 

genel 

sekreterlerini bir 

araya getiren 

etkinlikte 

istişarede 

bulunuldu.  

Toplantıya 

Tarsus Ticaret 

Borsası Baskanı Murat Kaya ve Genel Sekreter Hasan Şanlı ile  bölge Oda  ve Borsa 

Başkan ve genel sekreterleri katıldı. 

Toplantıda ekonomideki gelişmelere ilişkin geniş bir sunum yapılırken, Hisarcıklıoğlu 

son dönemde özel 

sektör için neler 

istediklerine, nelerin 

hayata geçtiğine ve 

değiştiğine dair 

bilgilendirmede 

bulundu. TOBB 

Başkanı Hisarcıklıoğlu, 

6 ayda 1 milyon 200 

bin istihdam rakamına 

ulaştıklarının altını 

çizdi. 

Büyüme rakamlarının sevindirici olduğuna işaret eden TOBB Başkanı, yılsonuna 

kadar da bu yüksek büyümenin devam edeceğine inandıklarını bildirdi. Hisarcıklıoğlu, 

yatırımları artırmaların gerektiğini de sözlerine ekledi. 

Yaklaşık 2 saat süren toplantı topluca çekilen resimlerin ardından son buldu. 



ÇUKUROVA ODA VE BORSALARI İYİ 

UYGULAMALARI İÇİN BULUŞTU  

Adana ve Mersin il – İlçe Oda ve Borsalarının katılımıyla oluşturulan “Çukurova 

Bölgesi İyi Uygulamalar Platformu’nun ilk toplantısı, Platformun kurulmasına öncülük 

eden Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası evsahipliğinde 6 Temmuz 2017 Perşembe 

günü saat 10:00’da Oda Meclis Salonunda gerçekleştirildi.  

 

 

Adana Ticaret Odası, Adana Ticaret 

Borsası, Ceyhan Ticaret Odası, 

Ceyhan Ticaret Borsası, Erdemli 

Ticaret ve Sanayi Odası, Kozan Ticaret 

Borsası, Mersin Ticaret Borsası, 

Mersin Deniz Ticaret Odası,  Silifke 

Ticaret ve Sanayi Odası, Tarsus 

Ticaret ve Sanayi Odası ve Tarsus 

Ticaret Borsası’nın katılımlarıyla 

yapılan toplantıya Oda ve Borsaların 

Genel Sekreterleri ve Akreditasyon 

Sorumluları iştirak etmişlerdir. 

Akreditasyon Sistemi içerisindeki iyi 

uygulamaların ve önerilerin paylaşıldığı 

toplantıda, fikir alışverişi ve 

değerlendirmelerin yapılmasından 

sonra bir sonraki toplantının 3 ay sonra 

Silifke Ticaret ve Sanayi Odası’nın ev 

sahipliğinde yapılması kararı alınarak 

sona ermiştir.  

 

 

 



TOBB BAŞKANI HİSARCIKLIOĞLU’NDAN 

TARSUS İÇİN DESTEK SÖZÜ  

 

 
TOBB İkiz Kuleler Merkez Binada  

gerçekleştirilen Akdeniz Bölge 

Toplantısına Tarsus Ticaret Borsası 

Başkanı Murat Kaya, Tarsus Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı H.Ruhi Koçak 

ile Borsa ve Oda Genel Sekreterleri 

katıldı.Toplantının ardına, Borsa ve 

Oda BaşkanlarınınTOBB Başkanı 

M.Rifat Hisarcıklıoğlu ile bire bir 

yaptıkları görüşmede Tarsus'a Devlet 

Üniversitesi kurulması konusunda ve 

işlemleri devam eden Tarsus Gıda 

İhtisas Organize Sanayi Bölgesi 

konusunda destek ve yardımda 

bulunacağı söyleyen Sayın 

Hisarcıklıoğlu , Tarsus için elinden 

gelen katkı ve desteği de vermeye 

hazır olduğu sözünü verdi. 

 

Başkan Murat Kaya, "Bizler bundan 

sonraki süreçte de Borsa olarak Tarsus 

için yapılacak , iş dünyamız için faydalı 

olacak çalışmalarımıza daha da 

yoğunluk vereceğiz.Çalışmalarımızı 

kamuoyu ve üyelerimiz ile her zaman 

olduğu gibi şeffaf , açık bir şekilde 

paylaşmaya devam edeceğiz.Bu 

noktada 5 yıldızlı hizmetimize Her 

Güzellik Tarsus İçin devam edeceğiz." 

Dedi  

 

 



 15 TEMMUZ DEMOKRASİ VE MİLLİ BİRLİK GÜNÜ MESAJI  

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü nedeniyle bir mesaj yayınlayan Borsa 

Başkanı Murat Kaya " Kalkışmayı ve bu hain darbeyi planlayanlar, bu devletin bin 

yıllık tarihini ve bu milletin ruhunu hesaba katmadılar." dedi. 

Başkan Murat Kaya mesajında şu ifadelere yer verdi; 

Türkiye çok 

önemli bir süreci; 

15 Temmuz 2016 

günü aziz 

milletinin ferasetli 

ve dik duruşuyla, 

canını ortaya 

koymasıyla 

atlattı. O GECE 

olaylarda 250 

şehidimiz ve 2 

bin 194 gazimiz oldu. Şehitlerimizi rahmet ve minnetle yad ediyorum. Gazilerimize de 

hayırlı uzun ömürler diliyorum.  

Tankın önüne yatabilen hatta tankın 

altına yatıp kalktıktan sonra yine tankın 

altına giren başka bir millet var mıdır 

bilmiyorum. Ancak Çanakkale ruhuna 

sahip vatanı, milleti ezanı, bayrağı için 

canını seve seve feda eden Türk 

milletinde olur. Bu noktada; Kalkışmayı 

ve bu hain darbeyi planlayanlar, bu 

devletin bin yıllık tarihini ve bu milletin 

ruhunu hesaba katmadılar. 

Türkiye'de 15 Temmuzda ki  darbe 

girişimi ile dış çevreler ve ekonomi 

kuruluşları darbe sürecini fırsat bilerek 

ülkemizi her alanda etkilemeye ve zor 

durumda bırakmaya çalıştırlar. Fakat 

büyük Türk milletinin birlik beraberlik 

ve fedakarlığı sayesinde başarılı 

olamadılar ve asla da olamayacaklar. 

Darbe girişiminin karşısında kahraman 

Türk halkı milletin idaresi üstünde 

hiçbir şeyin olmayacağını tüm dünyaya 

gösterdi. 

Özel sektör olarak, ülkemiz ve 

milletimiz için daha büyük bir azimle 

çalışacak ve Türkiye’yi büyük 

hedeflerine taşıyacağız. Mustafa 

Kemal Atatürk’ün “Hâkimiyet Kayıtsız 

Şartsız Milletindir” sözünü hep 

aklımızda tutarak; ülkemiz için 

durmadan çalışmaya, üretmeye devam 

edeceğiz. Yeter ki birlik ve 

beraberliğimizin kıymetini aklımızdan 

çıkarmayarak omuz omuza verelim. 

Yeter ki birbirimizi sevelim, birbirimize 

inanıp, güvenelim.  

Demokrasi zaferine öncülük eden 

başta Türk Halkına, Türk Basınına, 

Türk Polis Teşkilatına Türk Silahlı 

Kuvvetlerimizin gerçek mensuplarını 

gösterdikleri birlik , beraberlik ve kararlı 

duruşlarından dolayı yürekten 

kutluyoruz. Hayatını kaybeden 

kahraman şehitlerimize Allah'tan 

rahmet , diliyoruz.  



TARSUS TİCARET BORSASI URGE PROJESİYLE             

YİNE BİR İLKE İMZA ATIYOR! 

2010/8 sayılı Uluslararası Rekabetçiliğin Geliştirilmesinin Desteklenmesi Hakkında 

Tebliğ kapsamında Tarsus Ticaret Borsası ilk defa bir ilçe borsası olarak yapmış 

olduğu başvuru ile “Tarsus Tarım Ürünleri Grubu İhracatı Geliştirme Projesi” isimli 

URGE projesi Ekonomi Bakanlığı Kobi ve Kümelenme Daire Başkanlığı tarafından  

20.06.2017 tarihinde kabul edilmiş ve destek kapsamına alınmıştır.  

Başkan Murat Kaya göreve 

geldiklerinde Borsanın 

misyonunda tarif ettiği üzere 

"Kentimizin ve Bölgemizin 

Ticari Etkinliğini Arttırmak, 

Üyelerimizin Tarım ve Gıda 

Sektöründe Gelişen 

Dünyada Yer Almasını 

Sağlayacak Ticaret Yapısını 

Oluşturmak" amacına uygun bir projenin Ekonomi Bakanlığınca kabul görmesi 

Tarsus için kaçırılmaz bir fırsat olduğunu ifade etti. 

Başkan Murat Kaya sözlerine şu şekilde devam etti." Dış ticaretimizin arttırılması, 

ihracat edebilir ticari işletmelerin vasıflarının yükseltilmesi amacıyla Ekonomi 

Bakanlığınca desteklenen URGE Projeleri destek önceleri il odalarına tanınan 

kapsamda yer alırken göreve geldiğimiz ilk yıl başlattığımız lobi çalışmalarıyla URGE 

Proje destekleri 2010/8 sayılı tebliğ ile ilçe borsalarına da verilmesi mümkün olmuştu. 

Bu kapsamda Tarsus Ticaret Borsası URGE Proje destekleri almaya hak kazanan 

‘’Türkiye'deki ilk ilçe borsa’’ olmuştur.Ekonomi Bakanlığı yetkilileri URGE projesi 

ekibimizle tanışmış ve ekibimizin 180 URGE Projesi içinde en etkin ve kalifiye ekip 

olduğunu belirtmiştir.Projeye katılan firmaların, Tarsus Ticaret Borsası liderliğinde; 

ortak ihtiyaç analizi, ortak eğitim, ortak pazarlama (tanıtım, marka, ticaret heyeti, 

eşleştirme) gibi ihracata yönelik faaliyetleri yerine getirmeleri beklenmektedir. İlk 

olarak yapılacak ihtiyaç analizi kapsamında gerçekleştirilecek çalışma ile tüm küme 

firmalarımız yerlerinde ziyaret edilecek ve detaylı analizleri tamamlanacak, hedef 

ülkeler belirlenecek ve stratejik yol haritası oluşturulacaktır. Proje maliyetlerinin %75’i 

Borsamız ve kalan %25’lik kısım ise projeye katılan firmalar tarafından 

karşılanacaktır.URGE Projemiz 3 yıl sürecek ve projemizle birlikte Tarsus’un ihracat 

rakamlarında önemli ölçüde artış sağlayacağımızı hedefliyoruz..Projemizle birlikte 

hali hazırda ihracat yapan firmalarımızın ihracat hacminin artırılması, ihracat 

yapmayan firmalarımızın yurt dışı pazarlara açılması ve ihracatlarının sürdürülebilir 

olarak artırılmasının sağlanması, firma organizasyon yapılarının ihracata uygun hale 

getirilmesi, firmalara dış ticaret ve pazar araştırması yetkinliği kazandırılması 

amaçlanmaktadır. ’’ dedi. 

HER ŞEY GÜZEL TARSUS'UMUZ VE TÜRKİYE İÇİN  



IPARD PROGRAMI İKİNCİ BAŞVURU ÇAĞRI 

BİLGİLENDİRME TOPLANTISI 

 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığının ilgili kuruluşu olan Tarım ve Kırsal 

Kalkınmayı Destekleme Kurumu 

12 Haziran 2017 tarihinde İkinci 

Başvuru Çağrı İlanına çıkmıştı.                                  

Başvuru kabulüne ilişkin bu 

çağrı, IPARD Programı 2014-

2020 dönemi kapsamında 

yatırım yapmak isteyen 

işletmeler tarafından destek 

almak üzere yapılacak olup, 

TKDK İl Koordinatörlüğünde 

Uzman Ahmet Çağrıcı tarafından 

faydalanıcılara uygun 

harcamalar karşılığında 

sağlanacak olan mali desteğin hangi kaynaklar için olacağı konusunda 

bilgilendirmede bulundu. 

 

Başvuru tarihleri için bilgi veren Çağrıcı, başvuruların 06.09.2017 tarihi saat 

09:00’dan itibaren, yatırımın 

uygulanacağı ilimiz de bulunan 

TKDK İl Koordinatörlüğünde 

kabul edilmeye başlanacağını 

online Proje Başvuru 

Sisteminin ise 26.09.2017 tarihi 

saat 21:00’da kapatılacağından 

bahsetti. 

Yatırım sürelerini değine 

Çağrıcı, İkinci Başvuru Çağrı 

İlanı kapsamında hazırlanacak 

başvurularda yatırım süreleri en 

fazla 18 (on sekiz) ay olarak 

planlanacağını ve 

taksitlendirmenin nasıl yapılacağı ile ilgili bilgileri paylaştı. Toplantı karşılıklı soru 

cevap şeklinde tamamlandı.   

 



AKDENİZ MEYVE SİNEĞİ MÜCADELE 

TUZAKLAR TÖRENLE DAĞITILDI 

Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı’nın Akdeniz Meyve Sineğine karşı yürüttüğü 

Ulusal Mücadele Projesi çerçevesinde Tarsus Ticaret Borsasında üreticilere tuzak 

dağıtımı için tören düzenlendi. Ticaret Borsası bahçesinde düzenlenen tören 

öncesinde toplantı salonunda yapılan konuşmalarda Mersin ili için ekonomik değeri 

yüksek olan turunçgil yetiştiriciliğinde verimi ve kaliteyi olumsuz yönde etkileyen 

etkenlerin başında gelen Akdeniz Meyve Sineği zararlısına karşı Bakanlığın geniş 

çaplı bir mücadele programı yürüttüğü anlatılarak, Akdeniz meyve sineğinin zararları 

ve mücadele şekilleri hakkındaki eğitim ve  bilgilendirme İlçe  Gıda Tarım ve 

Hayvancılık Müdürlüğü teknik personeli Akın Akçalı tarafından yapıldı. 

Dağıtımı yapılan tuzakların önemine değinen Mersin Gıda Tarım ve Hayvancılık İl 

Müdür yardımcısı Mehmet Akbaş, bu yıl yaklaşık 7 bin dolayında tuzak dağıtılacağını  

söyledi. 

Tarsus İlçe Müdürü Hayri Erdoğan ise, dağıtılan tuzakların teknik talimatlara uyularak 

kullanılmasının önemine değinerek, gerektiğinde konusunda uzman personelimizin 

her türlü teknik desteği sağlayacağını dile getirdi. 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya konuşmasında, üretim ve kalitenin 

önemine değinerek, “Burada hepimize önemli görevler düşüyor. Ticaret Borsası 

olarak üretimin kaliteli ve verimli olması konusunda Kaymakamlığımız ile Gıda Tarım 

ve Hayvancılık İlçe Müdürlüğü ile birlikte ortak projeleri uygulamaya devam ediyoruz” 

dedi. 

Başkan Murat Kaya, “Üretimimiz ne kadar kaliteli olursa, ne kadar verim yüksek 

olursa ülkemiz ve üreticilerimiz o denli faydalanıp, kalkınacaktır. Artık önümüzdeki 

yılın savaşları gıda savaşları olacaktır. Allah o kadar verimli topraklar bahşetmiş ki 



ülkemize, bizlerde bu topraklardan en sağlıklı, en kaliteli, en verimli ve en yüksek 

rekolteyi almalıyız. Üreticilerimiz verimli ve kaliteli üretim yapacak, ihracatçımız 

ürünleri hak edilen fiyattan satın alacak ve yurtdışına en yüksek fiyattan satacak. 

Bunun için hepimize önemli görevler düşüyor.”şeklinde konuştu. 

Kaymakam Yüksel Ünal ise konuşmasında, üretimin önemine değinerek, kaliteli ve 

rekoltenin yüksek olduğu ürün için herkesin üzerine düşeni yapması gerektiğini 

söyledi. 

 

 

Gıda Tarım ve 

Hayvancılık 

Bakanlığı’nın 

turunçgillerin ana 

zararlısı olan Akdeniz 

Meyve Sineği 

mücadelesi 

kapsamında, Mersin il 

genelinde çok ciddi 

çalışmalar yaptığına 

dikkat çeken 

Kaymakam Yüksel 

Ünal, turunçgil 

üretiminin ülkemizde 

yaş meyve ve sebze 

ihracatında gelişme 

potansiyeline sahip 

önemli bir yerde 

bulunduğunu, bu 

bağlamda Gıda Tarım 

ve Hayvancılık İl ve İlçe 

Müdürlüğünün çok 

güzel çalışmalar 

yaptığını dile getirdi

.  

Konuşmaların ardından 

Kaymakam Yüksel 

Ünal, Belediye Başkan 

yardımcısı Ali Şimşek, 

Gıda Tarım ve 

Hayvancılık İl Müdür 

yardımcısı Mehmet 

Akbaş, Tarsus ilçe 

Müdürü Hayri Erdoğan, 

Ticaret Borsası Başkanı 

Murat Kaya, AK Parti 

İlçe Başkanı İbrahim 

Gül ile birlikte tuzakları 

üreticilere dağıttı

.  



TARSUS GARNİZON KOMUTANI SAYIN TOPAK’TAN 

VEDA ZİYARETİ 

Tunceli'ye tayini çıkan Tarsus Garnizon Komutanı ve Askerlik Şube Başkanı Binbaşı 

Vedat Topak tayin nedeniyle başlatmış olduğu veda ziyaretini Tarsus Ticaret Borsası 

Başkanı Murat Kaya ile sürdürdü.   

Tarsus'ta çok iyi dostluklar kazandığını dile getiren Binbaşı Vedat Topak  , Tarsus'tan 

ayrılmaktan dolayı 

hüzünlü olduğunu, 

vatanın her karış 

toprağında görev 

yapmaktan dolayı da 

mutlu olduğunu söyledi.  

Tarsus'ta göreve 

başladığı günden bu yana 

sempatik ve değerli bir 

insanla tanışmanın 

gururunu yaşadıklarını 

söyleyen Başkan Murat 

Kaya , Garnizon Komutanı Vedat Topak'ın güler yüzlü çok iyi bir komutan olduğunu 

kaydetti.Başkan Murat Kaya , Garnizon Komutanı Vedat Topak'a Tarsus'a yaptığı 

hizmetlerden dolayı teşekkür ederken, yeni görev yerinde başarılı çalışmalar diledi. 

ÜYEMİZ  AVŞARLAR KURUYEMİŞ FİRMASI 

KURUMSAL GELİŞİM EĞİTİMİNDE 

 Ticaret Borsası Üye 

firması Avşarlar Gıda ve 

Kuruyemiş grubu olarak 

bünyelerinde bulunan 

firmalarında firma 

yönetim kurulu üyelerine 

ve çalışlarına yönelik 

Kurumsal Gelişim 

Eğitimlerini Borsa Eğitim 

Salonunda yaptılar. 

Firma olarak  

sektörlerinde her zaman 

en iyi olmayı hedefleyen üyemiz Avşarlar Gıda ve Kuruyemiş grubu, firma olarak 

hedeflerine ulaşmak için yönetim stratejilerine fayda sağlayacak bu tip eğitimlerin 

önemine bir kez daha dikkat çektiler.  



HAZİRAN AYI PERSONEL TOPLANTIMIZ 

GERÇEKLEŞTİ 

Haziran ayı personel toplantısı 30.05.2017 tarihinde gerçekleşti. 2017 yılı Mayıs sonu 

itibari ile Haberleşme Talimatına göre çıkarılan İstatistikler (Mail-SMS-Basın 

Haberleri- Politika Temsil-Gelen Giden Evrak- TOBB Yazışma performansı- Yeni Üye 

Kayıt İstatistiği- Üyelerin Askı Terk Durumları) değerlendirildi * Borsamız Proje 

Servisinin başarısı olan URGE Projemizin kabulü ve projenin yürütülme süreci 

hakkında bilgi paylaşımında bulunuldu. *Tarsus TSO’da 6 Temmuz’da 

gerçekleştirilecek olan “İyi Uygulamalar Çalıştayı için hazırlık çalışmaları görüşüldü.   

* Borsamız personellerinden oluşan 6 kişilik organizasyon ekibinin görevleri hakkında 

paylaşımda bulunuldu.  

 

TOBB Dijital Dönüşüm Projesi kapsamında gerçekleştirilen eğitimin değerlendirilmesi 

yapıldı ve görev paylaşımında bulunuldu. *06 Temmuz 2017 perşembe günü 

Personelimiz İlkan Erköse’nin EBYS hakkında İç Eğitim düzenlemesine karar verildi. 

* 17-20 Temmuz aralığında Borsamızda Girişimcilik Eğitimi verileceği bilgisi 

paylaşıldı. * 28-29 Temmuz tarihlerinde Dış Ticaret Eğitimi gerçekleştirileceği Proje 

Servisi personellerimiz Ali Umut Kansu ve Pınar Alegöz’ün katılımcı olmasına karar 

verildi. Üst Yönetim için gerçekleştirilecek eğitimlerin 2.Modülü olan “Yargılayan 

Zihniyetten Öğreten Zihniyete” konulu eğitimin hazırlık çalışmalarının yapılması 

görüşüldü. Personellerimizin iş planları değerlendirilerek son olarak 2017 Yılı Yıllık 

İzinlerini kullanmayan personellerimize izin  tarihlerinin belirlenmesi konusunda 

hatırlatmada bulunularak toplantımız sona erdi.  

 



HİZMET FAALİYETLERİMİZİN BİR YENİSİ ÇKA 

DESTEĞİ İLE YÜRÜTÜLECEK 

Günümüzde kuruluşlar, farklı 

beklentileri gözeterek yönetim 

sistemleri kurmak ve bu sistemleri 

geçmişte olduğu gibi birbirinden 

bağımsız çalıştırmak yerine birlikte 

yönetmeye her zamankinden daha çok 

ihtiyaç duymaktadırlar. 

Çukurova Kalkınma Ajansı 2017 yılı 

Teknik Destek Programından 

Kurumumuz tarafından hazırlanan 

projemizin  genel amacı, bölgedeki 

yerel aktörlerin bölgesel kalkınma 

açısından önem arz eden ancak 

kurumsal kapasite eksikliği nedeniyle 

hazırlık ve uygulama aşamalarında 

sıkıntı ile karşılaşılan çalışmalarına 

katkı sağlamak ile ilgilidir. Diğer kamu 

kurum ve kuruluşlarının yerel ve 

bölgesel kalkınmaya katkıda 

bulunabilecek çalışmalarına destek 

sağlanması ayrıca bölgedeki sivil 

toplum kuruluşlarının yerel ve bölgesel 

kalkınmaya katkıda bulunabilecek 

çalışmalarına destek sağlanmasını 

amaçlayan projemiz kapsamında 

alınacak olan eğitim konuları Tarsus 

Ticaret Borsasının kurumsal 

kapasitesinin güçlendirilmesi için 

gerekli Yönetim Sistemleri konularını 

kapsamaktadır.  

Başkan Murat Kaya Çukurova 

Kalkınma Ajansı Teknik Destek 

Programından kazanılan projeye dair 

şu ifadeleri kullandı. 

 

"Yönetim Sistemleri kurum/kuruluşların 

tüm yönetim organizasyonlarının belirli 

planlar çerçevesinde ve şahıslara bağlı 

olmadan yürütülebilmesi için gerekli 

tüm çalışmaları kapsayan sistemlerdir. 

Ekonomik büyümede ve iş dünyasının 

desteklenmesinde önemi giderek artan 

bir rol oynadıklarından, oda ve 

borsaların kapasite, yeterlilik ve 

profesyonelliklerini ortaya koymaları 



ancak Akreditasyon Standardını 

başarılı biçimde uygulamalarıyla 

mümkün olmaktadır. 

Tarsus Ticaret Borsası olarak TOBB 

Oda/borsa Akreditasyon Sisteminin 

sürekliliğinin sağlanması, çalışanların 

ve Yönetim Kurulunun yönetim 

sistemleri konusunda 

bilinçlendirilmesinin sağlanması, üye 

memnuniyetinin en üst düzeyde 

tutulabilmesi adına Yönetim Sistemleri 

Eğitimlerinin alınması ihtiyaç 

duyulmuştur. Yönetim Sistemleri, her 

hangi bir kişiye, sorumluya, ekibe bağlı 

olarak yürütülmeyen sistemler olup tüm 

kurumu ilgilendiren, çalışanlarının 

bağlılığının ön planda olduğu ve önemli 

başarı kriterleri arasında yer alan 

sistemlerdir. Alınacak bu eğitimler 

gelişmemize destek sağlayacak 

unsurlar arasındadır. 

Çukurova Kalkınma Ajansı Teknik 

Destek Programından kazanılan bu 

projemizle Türkiye de bulunan tüm 

oda/borsalara örnek teşekkül yapısı ile 

yerel, bölgesel ve ulusal düzeyde en 

yüksek kalitede temsil, hizmet ve 

destek sağlayarak etkin bir kurum 

olarak uzun vadeli vizyonumuza da 

katkı sağlaması planlanmıştır. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bu İŞ OLUR dedik...... 

 

 

 

 

 

 

         

  

 
    

  

  
    

 

 

 

 

https://www.facebook.com/tarsusticaretborsasi
https://twitter.com/TarsusTB
https://www.instagram.com/TarsusTB/
http://tarsustb.web.tv/
https://youtu.be/8Sgji9C93NE


 

BORSANIN İSTİHDAMA KATKISI DEVAM EDİYOR 

 

Tarsus Ticaret Borsası istihdam seferberliği kapsamında Borsa İŞKUR Hizmet 

Noktası aracılığı ve İşkur Hizmet noktası işkur personelleri ile birlikte yaptığı İŞ 

GÜCÜ teminine yönelik istihdam çalışmalar neticesinde;  

 

 

İş İlanı sayısı; 

1016 kişilik iş ilanına çıkıldı. 

Direk İstihdama Katkı Sayısı; 

141 kişi 

Aktif İş İlanı Sayısı 

33 kişi 

İşbaşı Eğitim Programı ile İstihdama Katkı Sayısı 

307  kişi 

( 116 kişinin programı sona ermiş, 87 kişi programı tamamlamış 72 kişinin 

istihdamı sağlandı.) 

Meslek Edindirme Kursu 

Büro Yönetimi ve Sekreterlik / Yönetici Asistanı 

24 kişi başladı, 19 kişi mezun oldu, 2 Kişi Aktif olarak çalışmakta 

 

Borsanın İstihdama Katkısı Devam Ediyor 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Akdeniz Gazetesinden Borsaya Ziyaret 

 

2017 Yılı Mısır Durumu Raporu 

 

Sorunların Çözümünde Birlikte Hareket Etmeliyiz 

 

Özel Tarsus Maya Göz Tıp Merkezi ile Sağlık Hizmetleri Sözleşmesi İmzalandı 

 

Ekonomi Bakanlığı İhracatta Pazara Giriş Engelleri Raporu 

 

Sürdürebilir Hizmet İçin Borsa Personelleri Eğitim Şart Dedi 

 

Borsa Bir Kez Daha İSG Eğitiminde 

 

EuroMed Ticaret Yardım Masası Portalı 

 

24 Temmuz Basın Dayanışma Gününü Kutlarız 

 

2017 Dünya Pamuk Pazarı Ve Fiyatlarına Genel Bakış 



EKONOMİ BAKANLIĞI  

İHRACATTA PAZARA GİRİŞ ENGELLERİ RAPORU 

 

İhracatçılarımızın yurt dışı 

pazarlarda karşılaştığı pazara 

giriş engellerinin belirlendiği ve 

periyodik olarak yayınladığı 

raporda 2016 yılı Pazara Giriş 

Engellerine değinilmiştir.  

Söz konusu Rapora Ulaşmak 

için TIKLAYINIZ  

 

 

 

EUROMED TİCARET YARDIM MASASI PORTALI 

AB ile Akdenizli ortak 

ülkeler arasındaki 

ekonomik bağları 

güçlendirmeyi, ticareti ve 

yatırımları 

kolaylaştırmayıhedefleyen 

EuroMed Ticaret Yardım 

Masası özellikle ihracatçı 

üyelerimize pazara giriş, 

ihracat ve ithalat 

gereksinimleri, gümrük 

tarifeleri,menşe kuralları, 

KDV ve tüketim vergileri, 

genel ve ürüne özel pazar 

düzenlemeleri, ticaret 

istatistikleri ve iş irtibat 

noktaları gibi konularda ücretsiz bilgi sağlamaktadır. 

Türkçe dil seceneği bulunan EuroMed Ticaret Yardım Masası Portalı için TIKLAYIN  

 

 

http://tarsustb.tobb.org.tr/%C3%9CYE/Raporlar/tabid/9784/Default.aspx
http://euromed.macmap.org/tr/


2017 YILI MISIR DURUMU RAPORU 

Ülkemizin tarımda sahip olduğu potansiyeli daha yüksek katma değere dönüştürmek 

toplam refahımızın artması açısından büyük önem taşımaktadır.İşte tam bu noktada 

tarımı değerlendirirken üretim ve ihracat miktarımızı, ithalat dengemize oranlamamız 

için tarım ürünlerimizi ne kadar ürettiğimize ve ne kadar ihraç ettiğimize göre başarı 

durumumuzu belirlememiz şarttır. Tarımsal üretim sürecinin, sanayi sektöründeki 

üretim sürecine göre oldukça uzun olması, tarımsal ürünlerde dışa bağımlılık 

oranımızın yüksek olması nedeniyle üretimin talebe göre ayarlanması noktasında 

hangi tarımsal ürünü neden daha çok üretmeliyiz sorusuna da cevap aramaya 

çalışmalıyız. 

Geçen yıllarda 

tarımsal üretim ve bu 

ürünlerin pazar payı 

konusunda sektör 

temsilcisi 

üyelerimizle yapılan 

toplantı ve 

çalıştayların 

sonuçlarını 

paylaşarak en 

azından bölgemizde 

üretim deseni 

oluşturmaya gayret 

ettik. 

Dane Mısır, kullanım alanına göre gelişmekte olan ülkelerde buğday ve pirinç 

sonrasında en çok tüketilen en önemli temel gıdalardan birisidir. Özellikle Sahra altı 

Afrika ve Latin Amerika’da nüfusun neredeyse yarısının tüketmekte olduğu mısır, 

dünya çapında da yaklaşık 900 milyon insanın tercih ettiği gıda maddesidir. Mısır 

ayrıca tüm dünyada hayvan yemi olarak da en çok tercih edilen tahıl ürünlerinden 

biridir.Ve ne yazık ki hayvanlar mısır tüketiminde insanlarla yarışmaktadır. Bizler bu 

yarışı gelecek yıllarda kaybetmemek için bu kadar değerli bir besin maddesinin 

önemine daha dikkat etmemiz gerekiyor. 

2025 yılına kadar 

mısırın gelişmekte olan 

ülkelerde en çok 

tüketilen gıda ürünü 

olacağı tahmin 

edilmektedir. Buna ek 

olarak 2050 yılına 

kadar mısır üretiminde 

verimin düşeceği ve 

gelişmekte olan 

ülkelerin daha çok mısır 

ithalatı yapmak zorunda 

kalacağı da tahminler 

arasındadır.Günümüzd

e ise mısırın en çok 

tüketildiği ülke ABD’dir. 

2015/16 sezonunda bir 

önceki sezona göre 

yaklaşık 2 milyon tonluk 

bir düşüşle tüketim 

miktarı 300 milyon tona 

gerilemiştir. 2015/16 

sezonunda 300 milyon 

ton civarında olan 

ABD’nin mısır 

tüketiminin, 2016/17 

sezonunda da 330 



milyon tona yükselmesi öngörülmektedir

. 

Bugün başta Brezilya 

olmak üzere  Çin, ABD, 

Güney Afrika ve 

bioyakıtı teşvik eden 

diğer ülkeler de 

biyoyakıt üretimi hızla 

artmaktadır.Biyoyakıtın 

en ucuz üretilebilir 

hammaddesi mısırdır. 

Bioyakıt amaçlı mısır 

üretimine ayrılan tarım 

arazisi her yıl daha da 

genişlemektedir. Dünya 

mısır tüketimi kullanım 

alanlarının artmasıyla 

(özellikle ethanol 

imalinde) tüketim 

değerleri son 10 yılda 

daha da artmıştır. IGC 

tarafından biyoetanol 

üretimi amaçlı mısır 

kullanımının, fiyat 

azalmalarına bağlı 

olarak daha fazla 

mısırın bu alana gitmesi 

ile birlikte, 170 milyon 

tonu ABD’de olmak 

üzere toplam 285 

milyon tona ulaşmış 

olduğu belirtilmektedir. 

Ülkemiz de mısır 

kullanım miktarı 7 

milyon tonu aşarken 

Üretilen mısırın %78’i 

hayvan beslenmesinde 

yem maddesi olarak, 

yüzde 15’i nişasta 

sanayinde, yüzde 5’i 

yerel tüketim, yüzde 3’ü 

ise endüstriyel alanda 

değerlendirilmektedir. 

Kişi başına yıllık mısır 

tüketimi 19 kg 

civarındadır. 

Türkiye mısır 

ithalatında ise, yıldan 

yıla değişmekle ve 1,5- 

2 milyon tona kadar 

çıkabilmekle birlikte 

2016 pazarlama yılında 

565 bin tondur. İthalat 

miktarını belirleyen, 

yem sanayinin 

ihtiyacının ne kadar 

olduğudur. Nitekim son 

yıllarda hayvansal 

üretimdeki artış, yem 

ihtiyacını artırırken 

yüksek miktarlı 

artışlarına rağmen 

yurtiçi mısır üretiminin 

bunu karşılayamaması 

dönemsel olarak ithalat 

miktarında da artışa yol 

açmıştır. Mısır 

üretiminde mevcut 

desteklemeler 

incelendiğinde; 

Üreticilerin, diğer tahıl 

grubu ürünlerde olduğu 

gibi temel olarak fark 

ödeme destekleri (2 

kr/kg) ile gübre-mazot 

(11,4 TL/da) ve toprak 

analizi (2,5 TL/da) 

desteklerinden 

faydalandığı 

görülmektedir. 2016 yılı 

itibarıyla bu desteklerin 

toplamı 31 TL/ton iken, 

2015 yılında aynı tutar 

55 TTL/ton dur. Fark 

ödeme desteğindeki 2 

kuruşluk azalma bu 

düşüşün temel 

nedenidir. 

Yaklaşan Mısır 

sezonunda dünya ve 

Türkiye öngörülerine 

dayanarak 

hazırladığımız 2017 Yılı 

Dane Mısır 

Raporumuzda, 

Uluslararası Hububat 

Konseyi , Trade Map, 

TUİK ve Gıda Tarım ve 

Hayvancılık 

Bakanlığının 2015-2016 

yılları arasında 

yayınladı istatistiki 

bilgiler ile Amerikan 

Tarım Bakanlığı 

karşılaştırılmış 

2017/2018 öngörüleri 

üzerinden beklentiler 

tahmin edilmiştir

. 

Bereketli bir sezon diliyoruz. 

 



AKDENİZ GAZETESİNDEN BORSAYA ZİYARET 

Akdeniz Gazetesi Başyazarı Mehmet Can Bulut ile Genel Yayın Yönetmeni Hakan 

Bulut; Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya’yı makamında ziyaret etti. 

Ziyarette Borsa Yönetiminden Ali Seçer’de hazır bulundu. 

Kent meselelerinin konuşulduğu ziyaret sırasında yaptıkları çalışmalarla ilgili olarak 

bilgi veren Başkan Murat Kaya, geçtiğimiz hafta Bakanların katılımıyla Ankara’da 

gerçekleşen TOBB Ticaret ve Sanayi Odaları, Ticaret Odaları, Sanayi Odaları, 

Ticaret Borsaları ve Deniz Ticaret Odaları Konseyleri Müşterek Toplantısı’nı 

değerlendirdi. 

Başkan Kaya, “Ticaret Borsaları ne kadar sağlıklı işlerse, ne kadar fonksiyonel 

olursa, ne kadar etkin çalışırsa, Türkiye'deki üretim de üretilen ürünlerin ticareti de ve 

bunların ülke kalkınmasına genel ekonomiye etkileri de o kadar iyi noktaya taşınır” 

dedi.  

 

 

Tarsus’un uzun yıllardır 

özlemle beklediği bir 

devlet üniversitesine 

kavuşma hayalinin 

gerçekleşmemesinin 

kendisini derinden 

üzdüğü kaydeden 

Başkan Murat Kaya bu 

konuyla ilgili umudunu 

koruduğunu ifade etti. 

Tarsus Ticaret Borsası 

olarak, Çukurova 

Kalkınma Ajansı’ndan 

bir proje daha 

kazandıklarını 

hatırlatan Başkan Murat 

Kaya, “Ajans, Yönetim 

Sistemleri konu başlıklı 

projemizi kabul etti. 

projemizin  genel 

amacı, bölgedeki yerel 

aktörlerin bölgesel 

kalkınma açısından 

önem arz eden ancak 

kurumsal kapasite 

eksikliği nedeniyle 

hazırlık ve uygulama 

aşamalarında sıkıntı ile 

karşılaşılan 

çalışmalarına katkı 

sağlamak ile ilgilidir” 

diye konuştu

. 



ÖZEL TARSUS MAYA GÖZ TIP MERKEZİ İLE SAĞLIK HİZMETLERİ 

SÖZLEŞMESİ İMZALANDI 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Murat Kaya ile Özel Tarsus Maya Göz Tıp Merkezi 

Yönetim Kurulu Başkanı Dr. Mehmet Yunus Seven Sağlık Hizmetleri Sözleşmesine 

imza attı. 

Özel Tarsus Maya Göz Tıp Merkezi ile Tarsus Ticaret Borsası arasında imzalanan 

Sağlık Hizmetleri Sözleşmesi ile Borsa personelleri ve aynı şartlarda üyeleri de 

indirimli sağlık hizmetlerinden yararlanacak.                                                

Dr. Mehmet Yunus Seven; “Tarsus'a olan sevdası ile tanıdığım Başkanımızın, 

personelleri ile 

birlikte 

üyelerini de 

kapsayan  

sağlık 

sözleşmesi ile 

hasta katılım 

payı üzerinden 

%20 indirim 

uygulanacak. 

Bu şekilde 

Borsa 

personelleri ile üyeleri ve 1. derece yakınları merkezimizden biraz daha uygun 

fiyatlarla faydalanabilecekler.” dedi. 

TARSUS TİCARET BORSASI personeli, üyeleri, personel ve üyelerin 1. derece 

yakınlarının sağlık hizmetlerinden indirimli olarak yararlanacağını ifade eden Başkan 

Murat Kaya; " İnsana hizmet, Hak'ka hizmettir. Bizim sevdamız Tarsus. Sağlıklı 

yaşam hepimizin hakkıdır. Ancak, yoğun iş temposu nedeniyle çoğu zaman 

sağlığımızı ihmal etmekteyiz.  Bu kapsamda bizde personel ve üyelerimizi düşündük. 

Tarsus’un köklü kurumu Özel Tarsus Maya Göz Tıp Merkezi ile yaptığımız anlaşma 

ile personel ve üyelerimiz ile onların birinci derece yakınları sağlık hizmetlerinde %20 

indirimli olarak hizmet alacaklar. Anlaşma iki tarafa da hayırlı olsun "dedi. 

BORSA BİR KEZ DAHA İSG EĞİTİMİNDE 

Tarsus Ticaret Borsası personelleri İş Sağlığı ve Güvenliğinin sağlanması ve mevcut 

sağlık ve güvenlik şartlarının iyileştirilmesi için 5.kez İş Sağlığı ve Güvenliği Uzmanı 

Mesut Hırlak ile bir araya geldi.  

Önceki eğitimlerde 6331 sayılı iş sağlığı ve güvenliği kanunu kapsamında;  

Çalışanların yasal hak ve sorumlulukları, Meslek hastalıklarının nedenleri, elle 

kaldırma taşıma , kaza ve yaralanma sebepleri ile korunma prensipleri gibi birçok 

konulara değinilmişti. 



 

2017 yılının ilk eğitimde ise yine 6331 kanununun içerisinde yer alan iş kazalarındaki 

illiyet bağı , acil durum ekibi görevleri, yangın çeşitleri, nelerin iş kazasına gireceği, 

nelerin girmeyeceğinden bahsedilmişti.Ayrıca, İş kazalarının önlenmesi , ölümlerin , 

sakatlıkların, ve yaralanmaların önüne geçilebilmesi açısından bu konulara 

hassasiyetle yaklaşılması gereğini bilen Tarsus Ticaret Borsası personelleri İlk 

Yardım - Hayat Kurtarma Eğitimini de alarak, bu yıl 5. kez İş Sağlığı ve Güvenliği 

Uzmanları ile Çalışanların İş Sağlığı ve Güvenliği Eğitimlerinin Usul ve Esasları 

Hakkında Yönetmelik” in 5 inci maddesine göre borsa çalışanları iş sağlığı ve 

güvenliği eğitimleri ne devam etmektedir. 

 

SÜRDÜREBİLİR HİZMET İÇİN BORSA PERSONELLERİ EĞİTİM ŞART DEDİ  

Tarsus Ticaret Borsası 2014 yılında 9. Dönem A kalite Sınıfı akredite olmuş, 

uluslararası yönetim sistemleri ile entegrasyonu sağlayarak , bu entegrasyonu devam 

ettirecek kurumsal yapısına süreklilik ve sürdürülebilirlik kazandıracak gerekli olan 

eğitim çalışmalarına devam etmektedir. 

Borsa Başkanı Murat Kaya personel ve yönetim kurulu üyelerine verilen bu 

eğitimlerin Borsanın uzun vadeli vizyonuna katkı sağlayacağını belirterek şu 

ifadelerde bulundu.  

Borsamızda uygulanan 

mevcut yönetim 

sistemleri ISO 

9001:2008 Kalite 

Yönetim Sistemi, ISO 

10002 Müşteri 

Memnuniyeti Yönetim 

Sistemi, ISO 

27001:2013 Bilgi 

Güvenliği Yönetim 

Sistemi ve 17025 İyi 

Laboratuar 

Uygulamaları olup ilk 

aşamada devam eden 

eğitimlerimizde temel 

standart olan Kalite 

Yönetim Sisteminde ve 

diğer yönetim sistemleri 

ile birlikte 2015 

versiyonuna geçiş 

sağlanacaktır.

. 



 

Entegre Yönetim Sistemlerinin borsacılık faaliyetlerimizle beraber sürdürülebilir bir alt 

yapıda devam edebilmesi için alınan bu eğitim konuları ile kaliteli hizmetlere yerel 

erişim imkânı sağlayacağız.İş dünyasında bir model vazifesi görerek ağın 

büyümesine ve gelişmesine destek olmak için planlanan bu eğitimlerle yerel, bölgesel 

ve ulusal düzeyde en yüksek kalitede temsil, hizmet ve destek sağlayacak yetkin bir 

hizmet kapasitesine sahip olunarak uzun vadeli vizyonumuza da katkı sağlanması 

planlanmıştır. 

Borsamızda, Akreditasyon Sisteminin sürekliliğinin sağlanması, çalışanların ve 

Yönetim Kurulunun yönetim sistemleri konusunda bilinçlendirilmesinin sağlanması, 

üye memnuniyetinin en üst düzeyde tutulabilmesi adına alınan bu eğitimler 

sonucunda alınacak kazanımlar sonucunda hedef kitle üyelerimize; profesyonel 

biçimde, daha yüksek kalitede hizmet sunulması temin edilmiş olacaktır 

KIZILTEPE TİCARET BORSASI ZİYARETİ 

Tarsus, Mersin ve Adana Ticaret 

Borsalarına Akreditasyon 

çalışmaları kapsamında ziyaretlerde 

bulunan Kızıltepe Ticaret Borsası 

heyeti misafirimiz oldu.Kızıltepe 

Ticaret Borsası Genel Sekreteri 

Abdulkadir Şahin, Genel Sekreter 

Yardımcısı Metin Sert, DİKA 

Temsilcisi,Kızıltepe Ticaret Borsası 

Bilgi İşlem ve Dijital Platform Yöneticisi Mustafa Kaytar ile ziyaretlerini gerçekleştiren 

heyet ile yapılan görüşmelerde iki borsanın, borsa birimleri,işlemleri,uygulamaları 

arasındaki uygulama farklılıkları, bölgesel farklılıkların yansımaları istişare 

edildi.Ziyaretin ana teması 2018 yılında geçilecek olan TOBB Dİjital Dönüşüm Projesi 

oldu. Kızıltepe Ticaret Borsasına ziyaretlerinden ötürü teşekkür ederiz. 



2017 DÜNYA PAMUK PAZARI VE FİYATLARINA GENEL BAKIŞ 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya, geçtiğimiz 2016-2017 yılı sezonunda 

pamuk üretimi açısından daha istekli ve üretim odaklı olan Türkiye, geçmiş 2 yılda 

dünyada pamuk fiyatlarının konumunu koruduğunu ve bakanlığın yerinde destekleme 

politikası ile pamuk üreticisinin eski yıllara nazaran çok daha moralli bir yıla girdiğini 

belirtti. 

 

Başkan Murat Kaya; Uzun yıllardan bu yana ilk kez, pamuğunun dünya fiyatları da 

göz önüne alındığında sezon boyunca  hak ettiği seviyelerde fiyatlanacağını 

düşünüyoruz. Bu sezon pamuk üreticisi pamuğun gelişim evresinde şanslı bir dönem 

geçirdi ve hasatta daha kaliteli ve yüksek verim elde edileceğini beklemekteyiz.2016 

yılında 4,16 milyon dekarda üretimi gerçekleştirilen kütlü pamuğun ekim alanında % 

17 bir artış sağlandığı ve beklenen rekoltenin ise 2,1 milyon tondan 2,4 milyon tona 

artacağını, bu noktada 750 bin ton olan lif pamuk üretimimizin de  800 bin tonu 

aşmasını beklemekteyiz. Ancak halen lif pamuk tüketimimiz 1,4 milyon tonun üstünde 

olup dışa bağımlı olduğumuz miktarın gelecek yıllarda pamuk üretiminin artmasıyla 

azalacağını ümit ediyoruz. 

Yayınladığımız rapor ile dünya pamuk pazarı ve fiyatlarına genel bir bakış 

sağlanmasını amaçladık. Yeni Pamuk Sezonunun hayırlı , bereketli olmasını 

diliyoruz. 

 

 

 

 

 



SORUNLARIN ÇÖZÜMÜNDE BİRLİKTE HAREKET ETMELİYİZ 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Murat Kaya ; Ankara'da gerçekleştirilen ve Ekonomi 

Bakanı Nihat Zeybekçi ile Gümrük ve Ticaret Bakanı Bülent Tüfenkci'nin de katıldığı 

TOBB bünyesindeki Ticaret ve Sanayi Odaları, Ticaret Odaları, Sanayi Odaları, 

Ticaret Borsaları ve Deniz Ticaret Odaları Konseyleri Müşterek Toplantısından 

dönüşünde değerlendirmelerde bulundu. 

Toplantıda, dünyada uygulanan ihracat teşviklerinin incelendiği ve dünyada olup da 

ülkemizde uygulanmayan bir destek olmadığının da belirtildiğini ifade eden Başkan 

Murat Kaya, "Yeni dönemde özellikle katma değeri yüksek ürünlerin üretilmesi ve 

ihraç edilmesi için teşvikler daha da artacak" diye konuştu. 

İhracatı arttırmak için Borsa,olarak Ekonomi Bakanlığımızdan kazanılan URGE 

projesi ile ihracatın arttırılmasına katkı sağlayacaklarını söyleyen Başkan Murat 

Kaya,  Ticaret Borsası üyeleri arasından ihracat yapıp da sorun yaşayanlar varsa, 

doğrudan Ekonomi Bakanlığı`na iletilmek üzere yaşadıkları sorunları kendilerine 

bildirilmesini istedi.  

İHRACATA YÖNELİK DEVLET YARDIMLARI İÇİN AYRILAN BÜTÇE 2017 YILI 

İÇİN YAKLAŞIK ÜÇ KATINA ÇIKTI 

Başkan Murat Kaya "İhracatın geliştirilmesi ve alternatif pazarların oluşturulması için 

Ekonomi Bakanlığı; ihracatta yaşanan sıkıntıları yerinde dinlemek ve çözüm yollarını 

bulmak adına illerde toplantılar düzenleyecek ve ihracatı arttırmak için Meclis`ten 

aldığı yetki ile hızlı bir şekilde hareket planını oluşturacak. Ekonomi Bakanlığı aynı 

zamanda illerde oda ve borsalar ile protokoller imzalayarak ortak çalışmalar yapacak. 

Yeni ihracat teşvik sistemi ile ilgili odalar ve borsalar Ekonomi Bakanlığı'nın şubesi 

gibi çalışacaklar. İhracata yönelik devlet yardımları için ayrılan bütçenin 2017 yılı için 

yaklaşık üç katına çıktığını hatırlatan Bakan Zeybekci, dünyanın en ideal yatırım 

teşvik sistemini oluşturulduğuna da toplantıda değindi." dedi. 



 

 

 



 

 

 

 

 


